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Utvalsleiar Mia Holdhus sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ 
 
Det er svært positivt at fylkeskommunen vil legge meir tilrette for gaming og E-sport som 
idrett. Det er mange som driv på med gaming og E-sport, og det at ein kan legge til rett for 
til møteplassar er nyttig. Ein e-sport koordinator i Vestland er også noko som kan bidra til 
at ein får eit meir organisert miljø. Vestland Ungdomsutval stiller seg bak saka og vonar at 
fylkeskommunen arbeider aktivt for at gaming og e-sport i fylket blir prioritert. For vår del er 
det også viktig at saka er lågterskel.» 

 
Avrøysting 
 
Holdhus sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale frå Vestland ungdomsutval 
 
Det er svært positivt at fylkeskommunen vil legge meir tilrette for gaming og E-sport som idrett. Det 
er mange som driv på med gaming og E-sport, og det at ein kan legge til rett for til møteplassar er 
nyttig. Ein e-sport koordinator i Vestland er også noko som kan bidra til at ein får eit meir organisert 
miljø. Vestland Ungdomsutval stiller seg bak saka og vonar at fylkeskommunen arbeider aktivt for 
at gaming og e-sport i fylket blir prioritert. For vår del er det også viktig at saka er lågterskel. 
 


